
Zápis č. 6 
z jednání Školské rady při Obchodní akademii a vyšší odborné škole Brno, Kotlářská, 

příspěvkové organizaci ze dne 29. 8. 2022 
 

Účastni jednání:  
Mgr. Damir Solak, Ing. Petra Mifková, Jarmila Zukalová, Mgr. Tomáš Butala, Ing. Eva 
Hložánková, Mgr. Soňa Křenková 
 
Omluveni: Hana Chaloupková, Ing. Pavel Mráček Ph.D., MUDr. Eva Zichová 
 
Host: Ing. Mgr. Lukáš Zouhar, ředitel školy 
 
1. Místopředseda Školské rady při Obchodní akademii a vyšší odborné škole Brno, Kotlářská, 
příspěvkové organizaci (dále jen ŠR) Tomáš Butala přivítal přítomné členy a navrhl program 
schůze.  
 
Program schůze: 

1) Zahájení, schválení programu 

2) Schválení školního řádu VOŠ 
3) Schválení školního řádu SŠ včetně příloh k hodnocení výsledků vzdělávání žáků 
4) Různé 
5) Diskuse 
6) Ukončení. 

1. Schválení programu schůze: Pro: 6 hlasů, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
2. Místopředseda ŠR předal slovo panu Ing. Mgr. Lukáši Zouharovi, který informoval ŠR o 
změnách ve Školním řádu VOŠ s platností od 1. 9. 2022. 
 
Hlasování: Pro: 6 hlasů, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
3. Místopředseda ŠR předal slovo paní Ing. Evě Hložánkové, která ŠR informovala o změnách 
ve Školním řádu SŠ včetně kritérií hodnocení pro obory vzdělání ekonomické lyceum, obchodní 
akademii a informační služby na střední škole s platností od 1. 9. 2022. Ing. Mgr. Lukáš Zouhar 
doplnil informaci o převodu procentuální úspěšnosti testů z matematiky na jednotlivé známky 
pro všechny výše uvedené obory vzdělání. 
 
Hlasování: Pro: 6 hlasů, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
4.  
- Mgr. Damir Solak vznesl dotaz, zda projednané dokumenty ještě projdou jazykovou 
korekturou, Ing. Eva Hložánková uvedla, že projdou.  
- Mgr. Damir Solak žádá, zda mohou být změny/aktualizace v dokumentech pro lepší 
přehlednost napříště zachycené v režimu změn, Ing. Mgr. Lukáš Zouhar ujistil, že se tak stane. 
- Mgr. Tomáš Butala se zeptal, zda vedení školy souhlasí s opětovným umístěním ukrajinské 
vlajky na budovu školy k 1. 9. 2022, Ing. Mgr. Lukáš Zouhar odpověděl kladně. 
 



5.  
- Ředitel školy Ing. Mgr. Lukáš Zouhar informoval členy ŠR o zapojení školy do Operačního 
programu Jan Amos Komenský. Využití prostředků na pracovní pozici školního psychologa, 
další vzdělávání pedagogických pracovníků a inovativní metody ve vzdělávání. 
- ŠR se shodla na termínu dalšího jednání dne 25. 10. 2022 
 
6. Místopředseda ŠR Mgr. Tomáš Butala následně jednání ukončil. 
 
Brno, 29. srpna 2022 
 
 
Zapsala: Mgr. Eva Hložánková, v. r.  
 
Schválil: Mgr. Tomáš Butala, v. r.  

     místopředseda ŠR 
 
 
 
          
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Usnesení ze schůze Školské rady při Obchodní akademii a vyšší odborné škole Brno, 
Kotlářská, příspěvkové organizaci konané dne 29. srpna 2022 

 
1. Školská rada schvaluje předložený program schůze.  
 
2. Školská rada schvaluje Školní řád VOŠ s platností od 1. 9. 2022.  
 
3. Školská rada schvaluje Školní řád SŠ včetně kritérií hodnocení pro obory vzdělání 
Ekonomické lyceum, Obchodní akademii a Informační služby s platností od 1. 9. 2022.  
 
 
Brno, 29. srpna 2022 
 
       Mgr. Tomáš Butala, v. r.  
             místopředseda ŠR 


